
Wloclawek, 24 wrzeinia 2OL9r.

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtocfawek

w imieniu mieszkadc6w osiedlazazamcze proszq o przebudowq
chodnika na ulicy Promiennej. lstniejqca nawierzchnia bitumiczna jest bardzo
zniszczona, a wystajqce z niej kamyki i inne nier6wno6ci utrudniajq bezpieczne
poruszanie siq mieszkafc6w osiedla.

Jeili do korica roku inwestycja nie mogtaby byi zrealizowana, proszq o
umieszczenie jej w nowym bud2ecie na 2020 rok.
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Radna Rady Miasta


